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P R O T O K Ó Ł  NR XLII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

2/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 14.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad oraz że w sesji obecnie uczestniczy 

12 radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Kożuchowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego 

i Studium Wykonalności do projektu pod nazwą „Kolej na rower – Budowa ścieżek rowerowych 

w ramach rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu nowosolskiego”. /numer druku 

XLII/1/17/ 

   4.2. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLII/2/17/ 

   4.3. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017-2030. /numer druku XLII/3/17/ 

   4.4. powołania komisji doraźnej ds. zmian nazewnictwa ulic na terenie Gminy Kożuchów. 

/numer druku XLII/4/17/ 

   4.5. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XLII/5/17/ 

   4.6. zamiany nieruchomości. /numer druku XLII/6/17/ 
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   4.7. trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kożuchów dla szkół 

niepublicznych   o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystywania. /numer druku XLII/7/17/ 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLI. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, w imieniu Burmistrza Kożuchowa przedstawił 

sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Sprawozdanie w załączeniu/ 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej.  

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. W związku z ustaleniem nowych stawek usług związanych z wywozem nieczystości płynnych 

przez zakład wodociągów i kanalizacji  PUK USKOM sp. z o.o. proszę jeszcze o doprecyzowanie 

informacji na temat rozliczania oczyszczanego 1m3 ścieków, bowiem Pan Prezes informował, że 

będą rozważane dwie możliwości, naliczenie płatności wg. objętości możliwości technicznych 

pojazdu jaki został zadysponowany lub wg. możliwości fizycznego zrzutu nieczystości na 

oczyszczalnię. Proszę o uzupełnienie ww. informacji o tych możliwościach w formie komunikatu 

dla mieszkańców. Proszę również o informację, czy w cenie usług jest już uwzględniony koszt 

dojazdu, bowiem w poprzednim „cenniku” stanowił on osobną pozycję. 

2. Proszę o informację, czy w związku z możliwością ubiegania się na dotację na usuwanie 

odstojników wpłynęły w tym zakresie wnioski od osób mogących się o takie dotacje ubiegać. 

Pytanie związane jest z tym, iż w pewnym okresie był to temat podnoszony kilkakrotnie na 

sesjach, więc chcę mieć informację, czy ktoś z takiej możliwości teraz korzysta. 

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.: 

3. Umieszczenie na stronie internetowej Urzędu, informacji o możliwości przejęcia przez firmę 

P.U.K. USKOM obowiązków dotyczących obsługi projektowej podłączenia do kanalizacji.  
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4. Proszę o informację, czy jest możliwość poinformowania mieszkańców na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i P.U.K. USKOM, odnośnie procedur związanych z podłączeniem do kanalizacji 

oraz informacji o planach podłączenia poszczególnych ulic do kanalizacji.  

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej         

cyt.: 

5. Proszę o zamontowanie lampy oświetleniowej na słupie energetycznym stojącym przy posesji 

ul. Hoża 8. 

6. Proszę o przeniesienie trzech ławek ze skwerku z ulicy Garbarskiej na ul. Spacerową. 

Proszę zamontować je przy ogrodzeniu starego cmentarza tuż przy mostku (gdy będą postawione 

przy mostku to nie będzie on niszczony przez młodzież). 

7. Proszę o wycięcie żywopłotu przy ul. Parkowej. 

8. Proszę o wycięcie usychającego drzewa owocowego rosnącego w fosie za mostkiem przy 

ul. Spacerowej.  

 

Do pkt. 4. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji.  

/Opinie w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Kożuchowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Nowosolskiego na wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego i Studium 

Wykonalności do projektu pod nazwą „Kolej na rower – Budowa ścieżek rowerowych w ramach 

rozwoju transportu ekologicznego na terenie powiatu nowosolskiego”.  

/numer druku XLII/1/17/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji Rady Miejskiej 

obecnie uczestniczy 10 radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie na stan 15.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-10/ 

Podczas głosowania obecnych 10 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLII/2/17/ 
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Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 9, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 10 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2017-2030. /numer druku XLII/3/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 9, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 10 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania komisji doraźnej ds. zmian nazewnictwa ulic na terenie Gminy Kożuchów. /numer 

druku XLII/4/17/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji Rady Miejskiej 

obecnie uczestniczy 11 radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie na stan 15.  

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, wyraził zgodę na pracę w komisji doraźnej 

ds. zmian nazewnictwa ulic. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, wyraził zgodę na pracę w komisji 

doraźnej ds. zmian nazewnictwa ulic. 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej, wyraziła zgodę na pracę w komisji doraźnej ds. zmian 

nazewnictwa ulic. 

Szukiełowicz Zdzisław - radny Rady Miejskiej, wyraził zgodę na pracę w komisji doraźnej 

ds. zmian nazewnictwa ulic. 

Wajman Grzegorz - radny Rady Miejskiej, wyraził zgodę na pracę w komisji doraźnej 

ds. zmian nazewnictwa ulic. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, nie wyraził zgody na pracę w komisji 

doraźnej ds. zmian nazewnictwa ulic. 

Grzelak Dorota – radna Rady Miejskiej, wyraziła zgodę na pracę w komisji doraźnej ds. zmian 

nazewnictwa ulic. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w sesji Rady Miejskiej 

obecnie uczestniczy 14 radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie na stan 15.  



5 

 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, wyraziła zgodę na pracę w komisji doraźnej 

ds. zmian nazewnictwa ulic. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XLII/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiany nieruchomości. /numer druku XLII/6/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 9, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

5, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 4.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Kożuchów dla szkół niepublicznych   

o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

/numer druku XLII/7/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że obecnie w sesji Rady 

Miejskiej uczestniczy 15 radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie na stan 15. Następnie otworzył 

dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Brzezińska 

Barbara – radna Rady Miejskiej, Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy. 
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Podczas dyskusji Brzezińska Barbara, radna Rady Miejskiej wyraziła niezadowolenie 

z powodu przyszłych zmian w nazewnictwie ulic na terenie miasta Kożuchów.  

Następnie Ponikwia Kazimierz, Sekretarz Gminy uroczyście poinformował 

zgromadzonych gości o przejściu na emeryturę z dniem 1 czerwca br. oraz podziękował za 

współpracę radnym Rady Miejskiej w Kożuchowie.  

 

Do pkt. 6. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLI został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 15:05. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                 Ireneusz Drzewiecki 


